
Adw. J. Trela: na nowe zlecenia może liczyć kilka
procent kancelarii
O trudnej sytuacji adwokatów w czasie epidemii, gdy sądy zawieszają działalność, a
klienci przestają pukać do drzwi kancelarii oraz o działaniach Naczelnej Rady
Adwokackiej, których celem jest pomoc adwokatom w tym trudnym okresie mówi adw.
Jacek Trela, prezes NRA, w rozmowie z red. Szymonem Cydzikiem. Wywiad ukazał się 2
kwietnia  2020 r. na łamach Dziennika Gazety Prawnej.

Cały wywiad w linku:
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